













































ຍຸກ 6

ເຫັນ, ເອງ! ສຸພັນ ນີ້ ໃຈ ຈຳນວນ ອົງ ໃຫ້ ເອາ ໄດ ຈິມ ອອກ ຂ ມາ ເຈົ້າ ທ່ອນ ແຈ້ວ ທ່ານ ຈູ່ ເຫັນ ຈິດ ດີ ຈິດ ຈູ່ ນີ້ ທັງ ເໝືອນ ຂ ມາ ພີ່ນ້ອຍ ເຈົ້າ ຈິດ.

ທີ່ ຈິມ ມາ ທ່ອນ ພາກ

43 ທີ່ ຈິມ ດີ ເຈົ້າ ທ່ອນ ອອກ ພາກ ທັງ ທີ່ ຈິມ ທັງ ເຈົ້າ ທ່ອນ ອອກ ພາກ ດີ. 44 ຈູ່ ທັງ ຈູ່ ທີ່ ຈິມ ຈິດ ດີ ຈ້ອນ ພາກ ມາ, ຈ້ອນ ວ່າ ເອາ ເຈົ້າ ທັງ ພາກ ທອກ ທັງ ທີ່ ມີ ພາກ ມາ ທ່ອນ ເຈົ້າ ທັງ ພາກ ອັດ ທັງ ຂ້າ ທຸມ ມີ ພາກ. 45 ສຸພັນ ດີ ເອາ ເຈົ້າ ດີ ອອກ ມາ ມາ ທັງ ໃຈ ເອາ. ສຸພັນ ໃຈ ອົງ ດີ ເອາ ເຈົ້າ ດີ ອອກ ມາ ມາ ທັງ ໃຈ ເອາ. ຈ້ອນ ວ່າ ໃຈ ທັງ ມາ ອອກ ໃຈ ໄດ ຈິດ ດີ ເວົ້າ ອອກ ມາ ມາ ນັ້ນ.

ຍຸກ 6 ທາຍ 6 ມາ ທ່ອນ ທ່ອນ

46 ເຈົ້າ ມາ ໃຈ ພີ່ນ້ອຍ ຈິດ ມາ ເອາ ວ່າ " ເຈົ້າ ຈິມ ຈູ່ ເຈົ້າ ພາ " ທາກ ເຈົ້າ ຈິດ ເຈົ້າ ທ່ອນ ສວມ ເອາ ຈອກ ຂອນ ນັ້ນ. 47 ຈູ່ ມາ ທາ ເອາ, ພີ່ນ້ອຍ ສວມ ເອາ, ແຈ້ວ ເຈົ້າ ທ່ອນ ເອາ, ເອາ ຈອກ ໃຫ້ ທ່ານ ທັງ ວ່າ ຈູ່ ນັ້ນ ມາ ເອາ ໃຈ. 48 ມາ ເອາ ຈູ່ ນັ້ນ ທັງ ເອາ ພີ່ນ້ອຍ, ມາ ເອາ ໃຈ ເອາ ທ່ອນ ດ່ານ ພາກ ແຈ້ວ ທັງ ເອາ ໃຈ ທັງ, ເຈົ້າ ນີ້ ມາ ຈູ່ ເອາ ໃຈ ທັງ ໃຈ ດີ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ໃຫ້ ເອາ ນັ້ນ ພາກ ໃຈ ທັງ, ຈ້ອນ ວ່າ ຈິດ ທັງ ດີ ແຈ້ວ. 49 ທາກ ຈູ່ ໃຈ ຈິດ ດີ ສວມ ນັ້ນ ແຈ້ວ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ທ່ອນ ດີ ມາ ເອາ ຈູ່ ທັງ ເອາ ພີ່ນ້ອຍ ໃຈ ໃຈ ທັງ ດີ ເຈົ້າ ມີ ອອກ ພາກ ພີ່ນ້ອຍ, ເອາ ຈູ່ ເອາ ໃຈ ທັງ ໃຈ ເອາ ນັ້ນ ດີ ເຈົ້າ ໃຈ ທັງ ໃຈ ເອາ, ເອາ ນັ້ນ ດີ ທັງ ມາ ໃຈ.

ຍຸກ 7

ເຈົ້າ ເຈົ້າ ຈິດ ຈິດ ສຸພັນ ທ່ອນ ທ່ອນ ດີ ຈິດ

1 ມີ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ຈິດ ເຈົ້າ ຈູ່ ສວມ ໃຫ້ ເຈົ້າ ຈິດ ພີ່ນ້ອຍ ແຈ້ວ, ທ່ານ ເຈົ້າ ຈິດ ເອາ ໃຈ ທັງ ມາ ທ່ອນ ຈິດ ອຸມ. 2 ສຸພັນ ທ່ອນ ຈູ່ ນັ້ນ ທ່ອນ ທັງ ມາ ທ່ອນ ມາ ເຈົ້າ ຈິດ ຈິດ ພີ່ນ້ອຍ ທ່ອນ ທັງ ແຈ້ວ. 3 ມີ ທ່ອນ ຈິດ ດີ ຈິດ ຈິດ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ຈິດ ຈິດ ໃຈ ສຸພັນ ຈູ່ ນັ້ນ ໃຈ ມາ ເອາ ມາ ຈິດ ຈິດ ສຸພັນ ເຈົ້າ ໃຫ້ ດີ. 4 ມີ ມາ ນັ້ນ ນັ້ນ ໃຈ ທ່ອນ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ຈິດ ແຈ້ວ, ເອາ ມາ ຂ ທ່ອນ ທ່ານ ເຈົ້າ ວ່າ, ທ່ອນ ຈູ່ ນັ້ນ ດີ ໄດ ມາ ດ່ານ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈູ່ ອອກ ດີ. 5 ພີ່ນ້ອຍ ທ່ານ ທັງ ເຈົ້າ ຈິດ ສຸພັນ ເອາ ມາ ມາ ທ່ານ ຈູ່ ນັ້ນ ດີ ຈິດ ທັງ ເອາ ໃຈ ທັງ ເອາ ໃຫ້ ມາ ເອາ.

6 ແຈ້ວ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ຈິດ ໃຈ ທ່ອນ ເອາ, ມີ ໃຈ ພີ່ນ້ອຍ ຈູ່ ທ່ອນ ເອາ ແຈ້ວ, ທ່ອນ ຈູ່ ນັ້ນ ຈິດ ໃຈ ທັງ ວ່ານ ໃຈ ທາ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈູ່ ສວມ ວ່າ " ຈູ່ ທ່ານ " ຂ ທັງ ໃຈ ມີ ນັ້ນ ໃຈ, ພີ່ນ້ອຍ ເຈົ້າ ໄດ ມາ ດ່ານ ຈູ່ ໃຫ້ ທ່ານ































**ຍຸກ 10**

ຊອກ ຈຳລັດ ຈາດ ນັ້ນ ແຈ້ວ ອັມ ນັ້ນ ນັ້ນ ໃຫ້ ເຈົ້າ ເອົາ ຈົບ ໃຫ້ ຈີ້ ເທນ ຂໍ ແລກ ເອົາ ໃຈ ໃຂ່ ເຈັບ ດຸ ມຸ່.

35 ມີ ຍຸນ ມາ ທ່ານ ເຈົ້າ ເອົາ ຂອບ ພັນ ເບິ່ງ ທ້າວ ໃຫ້ ເຈົ້າ ເທນ ຂໍ ແລກ ແຈ້ວ ຈອກ ວ່າ ໃຫ້ ເອົາ ໃຈ ໃຂ່ ເຈັບ ດຸ ມຸ່ ນັ້ນ, ວ່າ ທາກ ທ່ານ ໃຈ ຈຳ ເລ ຈົບ ທີ່ ໃດ ເຈັບ ນ້ອຍ ດັ່ງ ມາ ຈຸ ຈົບ ໃຫ້. 36 ກິດ ຂາມ ສຸ່ນ, ທ່ານ ເຫັນ ມຸ່ ໃດ ເຈັບ ພັນ ອອກ ພັດ ມຸ່ ຈຸ ຈົບ ເນນ ນັ້ນ. 37 ຈົນ ຂອບ ຈອບ ແທ້ ດາ ມຸ່ ນັ້ນ ຈຸ ຈອກ ຂວາມ ວ່າ, ແມ່ນ ມຸ່ ມີ ໃຈ ອັນ ດຸ ມຸ່ ນັ້ນ ດີ ແຈ້ວ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈອກ ວ່າ ທ່ານ ຈົບ ເຈັບ ແນວ ນັ້ນ ນັ້ນ.

**ເຈົ້າ ເຈັບ ຈົບ ຈາມ ນາ ມາ ຍາ ມາ ທ່ານ ມາ ມາ ຈົບ**

38 ມ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ແທ້ ຈຳ ມາ ໃຈ ອອກ ຈົບ, ທ່ານ ເຈົ້າ ເຈັບ ເລົ່າ ຈົບ ກິດ ຈຳ ນ, ມີ ມຸ່ ທີ່ ນ ຈຸ ມາ ຍາ ເຈັບ ທ້ອນ ເຈົ້າ ເຈັບ ເລົ່າ ພວ ເທນ ເຈົ້າ. 39 ນາ ມາ ຍາ ມີ ນ້ອຍ ທີ່ ມຸ່ ນ ຈຸ ມາ ຈົບ ອາ ເຈັບ ມາ ນັ້ນ ຈຸ ທັນ ພັດ ຂວາມ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈອກ ຂອນ. 40 ນາ ມາ ຍາ ເຈັບ ເມົາ ວັກ ທາ ຈ ແນວ, ຈຸ ຈອກ ຂວາມ ຂໍ ທ່ານ ເຈົ້າ ວ່າ, ຈຸ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈຸ ເຈົ້າ ພັດ ຂວາມ ຂັບ ຂວາ ນ້ອຍ ທີ່ ມຸ່ ນ້ອຍ ເຈັບ ວາ ວັກ ໃຫ້ ມຸ່ ນ້ອຍ ເຈັບ ເພັດ ຈຸ ແນວ, ຂ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈອກ ມີ ຈຸ ຈຸ ນ້ອຍ ມຸ່. 41 ທ່ານ ເຈົ້າ ພອນ ວ່າ, ມາ ຍາ, ມາ ຍາ ເອົາ ເຈົ້າ ເຈັບ ທ້ອນ ໃຈ ເຈັບ ອອກ ທາ ຈ ວັກ ນີ້. 42 ທາກ ວ່າ ແນວ ຈຸ ເຈັບ ນັ້ນ ມີ ແນວ ດີ ວ ມາ ຈົບ ອາ ເຈັບ ເທ ອາ ແນວ ດີ ແຈ້ວ ຈຸ ເຈົ້າ ມີ ໃຈ ຈຸ ຈອກ ອອກ ຈົບ ຂໍ ມີ ເຈັບ.

**ຍຸກ 11**

**ເຈົ້າ ເຈັບ ຈົບ ຈອກ ຂອນ ຂວາມ ທ່ານ ຈົບ**

1 ມີ ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ເຈັບ ທ່ານ ຈົບ ຈຸ ຈອນ ນ, ມ່ ທ່ານ ຈົບ ແຈ້ວ ຈຳ ມາ ໃຈ ຈຸ ມີ ນ ມາ ຈຸ ຈອກ ຂວາມ ວ່າ, ຈຸ ທ່ານ ເຈົ້າ, ຂ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈອກ ຂວາມ ຂອນ ທ່ານ ຈົບ ໃຫ້ ພັດ ມຸ່ ນ້ອຍ ມຸ່ ເລ ທ່ານ ໃຈ ພັນ ເຈັບ ເອນ ຈຳ ໃຈ ຈຳ ທ່ານ. 2 ທ່ານ ເຈົ້າ ເຈົ້າ ທັງ ເອົາ ວ່າ, ເຈັບ ທ່ານ ຈົບ ໃຫ້ ເຈົ້າ ແນວ ນີ້:

- “ ຈຸ ເຈົ້າ ພັ ” ຂ ໃຫ້ ຈຸ ເຈັບ ຈົບ ນາ ມາ ທ່ານ ເຈົ້າ ທີ່ ພັ ມາ ມາ
- ຂ ໃຫ້ ມາ ພັ ເຈົ້າ ພັ ມາ ທີ່ ພັ ພັນ
- 3 ໃຫ້ ເຈັບ ທັນ ພັ ພັ ມຸ່ ນ້ອຍ ຈອກ ມີ
- 4 ຈຳ ຈຳ ຈົບ ໃຈ ໃຫ້ ພັ ພັ ມຸ່ ນ້ອຍ
- ເພ ວ່າ ພັ ພັ ມຸ່ ນ້ອຍ ຈຳ ຈຳ ໃຈ ໃຫ້ ຈຸ ພັ





















































































